
Zápis z jednání komise pro městská sídliště ze dne 27.6.2011 

 
Datum a čas konání: 27.6.2011, 15.30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora , Václavské nám. 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: p. O.Kubový – velitel MP 

 

PROGRAM: 

Zahájení, prezence 

Návrhy řešení úzkých míst na sídlišti – dotazy a odpovědi – MP 

Kontrola odstranění závad – jarní prohlídky na sídlišti Šipší a Puškinská 

Různé 

Závěr 

 

Zahájení, prezence 

Předseda komise pan Hlavatý přivítal přítomné, hosta a všechny obeznámil s programem. 

 

Úzká místa v parkování na sídlišti – dotazy a odpovědi – MP 

 Pan Hlavatý uvedl hosta, velitele Městské policie pana Kubového. Tématem 

dnešního jednání bylo řešení problému: „Úzká“ místa v parkování na sídlišti Šipší. 

Členové komise se měli vyjádřit k danému problému, kde jsou slabá místa 

parkování? Komise neslouží k tomu, aby rozhodovala, kde je či není možné 

parkovat. Jednání pouze upozorňuje na nejkřiklavější problémy, které jsou dosud 

tolerovány a jsou dle názorů členů komise v rozporu se zákonem o pozemních 

komunikacích. 

 Pan Kozák – jeho postřehy se týkají hlavně lokality kolem ulice Jana Palacha: 

- ul.J.Palacha, dolní část směrem ke křižovatce – parkování v zatáčce, 

v případě zácpy velmi problematické couvání, doporučujeme vyznačit 

VDZ 

- silnice jsou na sídlišti úzké, přetížené, konkrétně situace na kruháku 

v horní části sídliště, je málo mezer mezi auty, v případě vjezdu 

autobusu je kritická situace 

- je funkční kamerový systém?  

- opětovně je nepořádek kolem kontejnerů naproti ZŠ, bylo by vhodné 

strom, vyskytující se v daném prostoru odřezat anebo úplně odstranit 

(nebezpečí úrazu) 

- z ulice Jana Palacha x ul.Studentů před kruhovou křižovatkou je nulový 

výhled z důvodů parkování v zatáčce, doporučujeme VDZ 

- opět upozornil na možnost vybudování parkoviště vedle bývalého 

Telecomu  

 Ing.Jirásek – jak problém s parkováním řešit? Problematikou parkování, 

parkovacích míst se zabývala již komise několik let v minulosti. Problém 

konkrétně s ulicí Jana Palacha se řešil opakovaně; všude je dopravní značení, 

které většina lidí nedodržuje (auta stojí i tam, kde je zákaz stání); 

zjednosměrnění ul. J.Palacha zatím nevidí jako řešení 

- problém je v tom, že vozidla stojí až v zatáčce 

- bylo by vhodné, aby se nestálo v oblouku 

- mělo by se respektovat, kde jsou příčné pruhy 

- nutné vyřešit vjezd autobusů 

- parkovací místa získat novým parkovištěm – ul. Opletalova – 

trojúhelník u trafostanice – nejsou vyřešeny pozemky 

Návrh komise: Komise doporučuje  získání pozemků v lokalitě Opletalova ulice do 

vlastnictví Města, v budoucnu možné řešení na parkovací místa. 

 



Návrh komise: Komise doporučuje opětovně zvýraznit dopravní značení o zákazu 

stání žlutou barvou (včetně křižovatek – pruhy, tak u chodníků žlutá čára podél 

chodníků) 

 Pan Nováček – nepořádek u trafostanice, např. betonová vana, která je plná 

odpadků (M.Hlavatý upozornil již dříve pana Malíka z TS) 

 Ing.Exner – doporučuje vyznačit parkovací místa – opravit VDZ  

 Pan Kozák – vývoj situace parkování před Kauflandem (neoficiální informace o 

možném zpoplatnění parkování), zda nebude do budoucna zpoplatněno - 

doporučuje projednat situaci vedení města s vedením Kauflandu 

- Vozidla mají širší rozměry, uvažuje zda by se neměl zvětšit i prostor 

parkovacího místa (jsou dané dle norem) 

Návrh komise: Komise doporučuje vedení města projednat s vedením Kauflandu 

možnost i nadále bezplatného parkování před obchodním centrem. 

 

 Ing.Jirásek- doporučuje opravu parkoviště lokalita Opletalova x J.Palacha x 

Šandova; je poničený vjezd a je nutné opětovně vyznačit jednotlivé parkovací 

místa 

 Pan Čermák – v ulici 17.listopadu před domem č.98 je tam zúžený prostor, stojí 

tam auta i na zakázaném prostoru (vyšrafovaném) 

- Když se vyjíždí z ulice 17.listopadu, je tam dopravní značka zákaz 

vjezdu, kousek dál je značka s parkováním, jak se tam má pak řidič 

orientovat, zmatečné značení 

- Mnoho lidí má individuální kartičky na parkování,(např. invalidé) dotaz 

na MP, zda je evidence, zda to využívají oprávněné osoby 

 Pan Hlavatý – parkování na přechodech; parkování těsně nad kruhákem (Havířská 

stezka) 

- Vozidla parkují přímo na přechodech, děti pak přes ten přechod nevidí 

- Na Studních stojí Mercedes (u stanoviště popelnic) svoji polovinou na 

chodníku 

- U OC Pasáž parkují na chodníku, ale ztratila se tam dopravní značka 

- Ul.Mazákova – zákaz zastavení 8-12 hodin kvůli kontejnerovému stání 

– je neustále porušováno 

 Paní Krupičková – u OC Pasáže byla v minulosti instalována dopravní značka pro 

invalidy – je vytržena – sdělit panu Tvrdíkovi – technické oddělení 

 Pan Oldřich Kubový – velitel Městské policie – operativně reagoval na dotazy členů 

komise, nastínil představy MP do budoucna. MP konzultovalo problém chybějících 

parkovacích míst s členy ZM 

- nastínil, že by viděl možnost řešení taky v realizaci parkoviště 

v Opletalově ulici, mimo jiné využití kolmého stání vozidel (menší 

náklady na realizaci, jenom rozšíření silnice) – úkol pro pana 

ing.Jiráska, zeptat se na možnost tohoto řešení v ZM (trojúhelník u 

trafostanice) 

- vzal na vědomí návrh členů komise, aby MP po sídlišti byla viděna 

v podobě pěších hlídek 

- Pan Kubový za svou osobu přislíbil maximální vstřícnost, víc kontrol na 

sídlišti a výše uvedené problematice budou věnovat zvýšenou pozornost 

 

Kontrola odstranění závad – jarní prohlídky na sídlišti Šipší a Puškinská 

 

 13.června 2011 se uskutečnila druhá část prohlídky sídliště. Věnovala se 

pozornost sídlišti Puškinská za účasti TS, zástupců odboru správy majetku a pana 

zastupitele Starého. Zjištěné závady jsou přílohou dnešního zápisu 

 

 Zjištěné závady z jarní prohlídky sídliště Šipší, která byla uskutečněna 11.4.2011 

byly již téměř všechny odstraněny. 

 

Různé 



 TS  - žádost o zorganizování úklidu – lokalita  - úvoz směrem na Kaňk (dobrovolně 

se práce chopil Ing.Vališ se skupinou dětí) 

 Poděkování Ing.Vališovi  a všem dětem za uskutečnění  a organizaci úklidových 

prací 

 Zelené město – Bc.Starý hledá vedoucí pro brigádníky, je to letní aktivita ve formě 

brigády (cca 72 Kč na hodinu) – úklid města 

 Komise vzhledem častému hlášení o přeplněných odpadkových koších a jejich 

nevyvážení navrhuje: Komise doporučuje častější vyvážení odpadkových 

košů na sídlišti a  sekání trávy zejména na hřišti Vostrov. 

 Na dětských hřištích jsou postupně odstraňovány hrací prvky, které neodpovídají 

normám anebo jsou závadné, členové komise doporučují nahradit je vhodnými 

náhradami. 

Návrh komise: Komise doporučuje na dětských hřištích odstraněné prvky 

nahradit vhodnými nezávadnými prvky. 

 Pí Krupičková – zda by nebylo vhodnější nové DH ve vnitrobloku raději oplotit 

(ochrana kvůli psům) – DH se nebude oplocovat 

- Pí Krupičková – úkol – do vývěsní skříňky vyvěsí informaci o trasách 

realizace – rekonstrukce plynu 

 Osad.výbor Sedlec – informace – výstavba kruhového objezdu u Kauflandu 

(u Sedlce) je připraven – realizace začne cca za měsíc 

 Ing.Majznerová -  před č.98 v ulici 17.listopadu je  propadlá zámková dlažba, 

opakovaně ve stejném místě, a také krajní dlaždice  na horním schodu je 

uvolněná, tam by mohlo dojít k úrazu 

 Na příští jednání pozvat ing.arch.Kremlu –zajistí Děkanovská 

 

Příští jednání komise se koná dne 19.9.2011 v 15.30 hodin 

v zasedací místnosti MÚ Václavské nám. 182 
 
Zapsala: A.Děkanovská 
Zápis ověřil:M.Hlavatý 
 
 
Příloha zápisu: Jarní prohlídka č.2 

 
Komise pro městská sídliště – zápis závad z prohlídky dne 13.6. – část 2.  

-  sídliště Puškinská 

Přítomni: členové komise – ing.Exner, ing. Vališ, p.Kozák, ing.Majznerová, M.Hlavatý, za MÚ – OSM 

ing.Suchánej, p. Vepřek, za TS KH s.r.o. – ing. Jäger, bc.Starý 

Omluveni: ing.Jirásek, pí.Krupičková 

 

V úvodu prohlídky navrhl M.Hlavatý trasu a seznámil přítomné s plněním odstranění závad na 

sídlišti Šipší. Téměř všechny závady jsou odstraněny, zbytek bude projednán 27.6. na jednání 

komise 

 

Výsledky prohlídky včetně návrhů na řešení: 

 U č.p.580 rozbitá lavička – doporučujeme nahradit prkna 

 Č.p.582 – rozbitý kryt VO sloup č.2 

 Parkoviště mezi 580-582 doporučujeme obnovit vodorovné DZ ( vyznačení stání ) 

 Č.p.582 směr Trebišovská – doporučujeme odstranit nefunkční vývěsky 

 Č.p.597-600 stávající kontejnerová stání nejsou využívána, doporučujeme buď oživit ,nebo 

zbourat a betonové plochy využít třeba pro lavičky 

 Č.p. 601, rozbitá lavička – doplnit prkna, propadlý chodník a vyjeté koleje po vjezdu jeřábu 

( Švestka ) po zateplení střechy 

 Č.p.602, rozbité 2 lavičky, doporučujeme doplnit prkna 

 Trebišovská, rozbitý kryt lampy č. 11 



 Klepadla a sušáky pod TD – doporučujeme oslovit vlastníky budov s návrhem převzetí do 

(třeba) 31.8. do vlastní péče, nebo, že budou odstraněny – tento postup navrhujeme využít 

i u dalších sušáků na tomto sídlišti – jsou téměř u každého domu. 

 Hrací prvek pod parkovištěm u TD doporučujeme odstranit 

 Ul. K divadlu ( u akvaristiky) vyvalený obrubník u kanálové vpusti – doporučujeme opravit. 

Jsou nesprávně nastaveny směrníky názvu ulic na sloupu VO 

 Parkoviště u plotu bývalých vojenských dílen – doporučujeme vyrovnat drtí 

 Č.p. 560 – propadlý kanál 

 Č.p.558 – mobilní lavička silně poškozená  ( nebezpečí úrazu )- doporučujeme odstranit, 

případně nahradit 

 Č.p.562 – doporučujeme odstranit nefunkční klepadlo 

 Č.p.563 – uschlá bříza, doporučujeme odstranit, doporučujeme odstranit nefunkční 

klepadlo, doporučujeme odvézt skládku chodníkových dlaždic 

 Zadní trakt Nádražní 665 – doporučujeme vyzvat vlastníka nemovitosti k opravě plotové 

zídky a nátěru plotu 

 Křižovatka Puškinská x U Tylova divadla – doporučujeme odvézt dlaždice ze zeleně – 

skládka 

 Puškinská 544-547 – doporučujeme odstranit zbytek zděného sloupku 

 Puškinská 577 a 603 – kontejnerová stání  s nebezpečně se rozpadajícími bočními zdmi – 

doporučujeme boční zdi odstranit 

 Puškinská 588 – 2 x klepadlo – doporučujeme odstranit 

 Zelená plocha pod č.p 585-587 – doporučujeme odfrézovat pařezy po pokácených stromech 

a do hájku osadit lavičky 

 Obecně obě sídliště – velký výskyt děr po hlodavcích – doporučujeme cílenou deratizaci 

 Průchod kolem plotu Avia ( podél garáží ) od Sběrného dvora – doporučujeme odstranit 

náletové dřeviny 

 Č.p. 579 – klepadlo – doporučujeme odstranit 

 Hřiště ul.J.Palacha – projednat vytékající vodu na komisi 27.6. 

 

Zapsal: Hlavatý 

 


